
Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: Tirsdag d. 29. august 2017 kl. 19 

Sted: Hos Ronald nr. 28. 

Deltagere: Alle 

Afbud: Ingen 

Referent: Eva 

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

1 Referat fra sidste møde 
Karsten har ikke kunnet få fat på Thomas Nielsen for at aflevere et 
oversigtskort ift. opretning af fliser ved dækslerne. 
Vi besluttede at Karsten skal sende oversigtskortet til Thomas via mail, og at vi 
så skal høre fra ham senest 14. dage efter.  

 
 
 
Karsten 

2 Nyt fra formanden 
Tilbuddet fra Hede Danmark ift. udearealer blev gennemgået. 
Tilbud 1: Opstamning af træer på græsarealet ved legepladsen – ikke nu. 
Tilbud 2: Klipning af hegn og hæk ved øst og veststierne – sættes i gang nu. 
Henning tager kontakt, og rykker samtidig for fjernelse af grenbunken ved 
legepladsen. 
Tilbud 3: Klipning af underbeplantning over mod Fynsgade – ikke nødvendig 
nu, men måske i 2019. 
Tilbud 4: Rydning af arealet mellem nr. 65 – 71 og 73 – 79. Tages op på næste 
generalforsamling. 

 
 
 
Henning 

3 Nyt fra kassereren 
Ronald har ansøgt om at få tildelt en hjertestarter til gaden. Vi forventer svar 
herpå inden nytår. Hvis vi tildeles en hjertestarter, så skal vi selv stå for 
udgiften til et varmeskab samt forsikring. Karsten har forespurgt hos RAH, om 
de vil sponsere strømmen til hjertestarteren, og det vil de.  
Ronald fremlagde regnskabet pr. 24.8.2017 samt oversigt over forventede 
større udgifter. Ingen bemærkninger fra den øvrige bestyrelse.  
Ronald foreslog, at vi fremad giver på mad og drikke til Sankt Hans. Det er ikke 
arbejdet værd at opkræve betaling, da salget er minimalt. Det blev vedtaget.  

 

4 Grønne områder 
Se under punkt 2. 

 

5 Legeplads 
Legepladsen trænger til nyt sand. Vi vil gerne have skrabet det gamle sand af – 

 
 



ca. 10 cm – og derefter have lagt nyt sand på. Henning beder om et tilbud fra 
Torben Pedersen, Højmark. 
Hvis vi ikke får lavet opretning af fliser ved dækslerne i år, så skal vi have lavet 
ændringerne ved legepladsen.  

Henning 

6 Eventuelt 
Henning rykker kommunen for svar på, hvornår vi får nyt slidlag på stamvejen 
samt får lavet ændringer ved opkørslen til Langelandsgade. Samtidig rykkes 
for mere asfalt ved den nye bom ud mod Sjællandsgade.  

 
Henning 

7 Næste møde – sted og dato 
15. november kl 18.00  

 
Karsten 

 


